

Attachment-2

關於華語文研習生新增停留健康檢查項目：

1. 麻疹及德國麻疹抗體陽性健康檢查報告或預防性接種證明
2. 胸部 X 光肺結核檢查

由於本人目前所在地不便進行健康檢查，故本人將改於抵臺後兩週內至臺大醫院臺大外籍生健檢門診補做檢查並補交健檢表單。

● 關於臺大醫院臺大外籍生健檢：

請攜帶下方附件2份表單、護照、CLD學員證，至家醫科門診找陳小姐現場掛號。費用為NTD1,000-2,000。看診時間為每週一至週三，上午 8:30-10:30、下午 1:30-3:00。

● 健檢須於指定醫院進行，其中以臺大醫院的本校外籍生健檢費用較為便宜且方便，故建議學生直接至臺大醫院健檢。

學員姓名：_____ CLD 學號：_____

學員簽名：_____ 簽署日期：_____

About the additional health screening requirements for Chinese language learners who will be staying in Taiwan for more than 3 months (including 3 months):

1. Proof of positive antibodies or Immunization certificate for Measles IgG and Rubella IgG
2. Chest X-ray for Tuberculosis

Because it's not convenient for me to do health examination in my current place of residence, **I promise to submit my health examination report in 2 weeks after my arrival in Taiwan. I will follow the CLD instructions to do the health examination at NTU Hospital and submit my report then.**

● About NTU Hospital health examination:

Please bring the following 2 forms, passport, CLD ID card for on-site registration with Ms. Chen at the Clinic of Family Medicine at NTU Hospital. The price is about NTD1,000-2,000. The available time is every Monday, Tuesday and Wednesday, 8:30-10:30AM and 1:30-3:00PM.

● You have to do the health examination at prescribed hospitals. And NTU Hospital's clinic for NTU foreign students is convenient and comparatively cheap; hence you are advised to do it there.

Student's Name: _____ CLD ID No.: _____

Student's Signature: _____ Date: _____